
آرمان ملی: با رسیدن به روزهای پایانی 
ثبت نام از نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال 
تلاش برای حذف رقبا از گردونه انتخابات شدت 

گرفته است. 
  صحبت نماینده 

احمد راستینه، رئیس کمیته تربیت بدنی 
مجلس شورای اسلامی شهریور ماه سال 1401 در 
برنامه فوتبال برتر شبکه سوم سیما درباره ریاست 
مهدی تاج در فدراسیون فوتبال گفت: ۲ مسیر 
روشن و شفاف قانونی وجود دارد. یک مسیر 
این است که احکام پرونده های تاج صادر شود 
و براساس قانون طبق آنچه که رئیس فیفا )سپ 
( مجبور به برکناری شد دست کم با صدور  بلاتر
گر علیه تاج نیز رای صادر شود  احکام قضائی ا
طبق قانون باید عزل و برکنار شود. سه مسأله در 
کارآمدی  مورد تاج غیرقابل اجتناب است. ابتدا نا
مدیریتی و دیگری ترک فعلش در خصوص 
مباحث حقوقی پرونده، سومین موضوع نیز 
تضییع حقوق ملت و منافع ملی و آسیب زدن 
غرور به عزت ملی است. روی این اتفاقات در 
کمیسیون اصل ۹0 به جمع بندی رسیدیم و 
نتیجه نیز به دستگاه قضائی ارجاع خواهد شد. 
او بیان کرد: وقتی رئیس کمیسیون اصل ۹0 در 
جایگاه یک شخصیت حقوقی که مسئولیتش 
در آیین نامه داخلی مجلس به عنوان دادگاه 
عالی رسیدگی به شکایات است نظر خود را صریح 
اعلام می کند حداقل وزارت ورزش و جوانان باید 
متوجه می شد که باید در فرایند این اتفاقات 
این تذکرات را وارد بداند و به آن دقت کند، اما 
متاسفانه وزارت ورزش و جوانان این دقت را 
نداشت. نکته دوم در مورد احکامی است که در 
پرونده  های مطروح قضائی وجود دارد. امروز 
هم نماینده دادستان آن را اعلام کرد و باید به 
این پرونده های رسیدگی و رأی آنها صادر شود. 
راستینه گفت: در استعلام قوه قضائیه دیدم 
چندین پرونده به جلب به دادرسی رسیدند. 
از لحاظ قضائی وقتی پرونده ای به این مرحله 
می رسد یعنی در مرحله بازپرسی احراز شده و 
محتمل است در رای دادگاه تایید شود یا نشود. 
احراز شدن جرم و رسیدگی پرونده به جلب به 
دادرسی مسأله مهمی است که دوستان باید 

گر احکام قضائی نیز صادر  به آن دقت کنند. لذا ا
شود هرکس در هر مقامی باشد مطابق قانون از 
جایگاهش عزل خواهد شد. رئیس کمیته تربیت 
بدنی مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: مسیر 
شفاف دوم مربوط به خود فدراسیون است. 
خود فدراسیون می تواند ورود کند و براساس 
مستندات و شواهد اساسنامه خودش و فیفا 
که در انتخابات فوتبال مان مخدوش شده 
تصمیمات لازم را بگیرند. راه دیگری هم وجود 
دارد که مهدی تاج به احترام ملت عزیزمان و با 
توجه به جریحه دار شدن افکار عمومی استعفا 

بدهد. 
  سه پرونده؟!

مهدی تاج در اولین نشست خبری پس از 
بازگشت به فدراسیون فوتبال اظهار داشت: 
کنون در فدراسیون فوتبال با  از سال 1۳۶۸ تا
عناوین مختلفی فعالیت داشتم. کار مدیریتی 
کار امر و نهی کردن و تصمیم گیری است که باید 
تصمیمات لازم برای اداره سازمان ها انجام داد. 
در معرض تصمیم گیری جدی قرار گرفته بودیم. 
اخیرا در پرونده های قضائی که همه می گویند 
کنم. در این مدت ۳  مایلم مفصل صحبت 
پرونده دارم که در طول مدیریتی قابل قبول 
است. هر سه پرونده فوتبالی است. هیچ چیز 
غیر از فوتبالی نیست. مالی و... نیست. یکی از 
سه پرونده مربوط به به کارگیری دو نفر بازنشسته 
که ما متهمیم به اینکه عدم استفاده  است 

قوانین را انجام دادیم. یکی بهاروند و دیگری 
گفت: این پرونده ها هیچ  کت است. تاج  سا
کدام بحث سوءاستفاده مالی و... ندارد. فقط 
طرح شده که چرا ما بازنشستگانی که به موجب 
قانون بازنشسته بودند را به کار گرفتیم. البته ما 
دلایل متقنی را برای قاضی داشتیم که قاضی 
بدوی منع تعقیب داده و پرونده را مختومه 
کرده، بازرسی اعتراض کرده و این پرونده در 
شعب تجدیدنظر در حال بررسی است. موضوع 
دوم در خصوص فعالیت های من و همکارانم 
در سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال است که 
این پرونده 14 نفر را متهم کرده؛ من، کفاشیان 
و بهاروند، عابدینی، حسن پور، جعفری که قبلا 
عضو هیات رئیسه سازمان لیگ بود و فوت شده 
که خدا رحمتش کند و تعداد دیگری هستند. 
اینها به بازپرسی رفته، بازپرسی منع تعقیب 
داده و شرایط را کاملا عادی دانسته، ولی باز هم 
شکایت شده و برگشته. ما متهمیم به اعمال نفوذ 
و اینکه منافع کشور را ندیدیم، تخفیف غیرعادی 
دادیم، مثلا گفتند به کسی که تبلیغات محیطی را 
برعهده داشته تخفیف دادیم. رئیس فدراسیون 
افزود: دوستان گفتند شما فعل را ترک کردید و 
باید این کار را انجام بدهید. این پرونده با اینکه 
منع تعقیب خورده بود، باز بازپرسی اعتراض کرده 
و در حال رسیدگی است. در همان جا دادرسی 
گر مثل  شده و در همان شعبه رسیدگی می شود. ا
گر نداد در شعب  قبلی برائت داد که فبه المراد، ا

تجدیدنظر قابل رسیدگی است. پرونده سوم، 
پرونده ویلموتس است که تحت عنوان فساد 
ویلموتس مطرح است؛ یعنی همه جا می گویند 
ویلموتس و نمی گویند پرونده ویلموتس! وی 
تصریح کرد: این سه پرونده و یک پرونده باز فولاد 
گر هر کسی هر پرونده دیگری از  مبارکه هست، ا

من دارد، منتشر کند. 
  کمیته اخلاق 

غ از اینکه کدام جریان  با شرایط فعلی و فار
کرسی های ریاست و نواب رئیسی  می تواند 
و  صحبت ها  دهد،  اختصاص  خود  به  را 
حرف وحدیث های زیادی به میان آمده است 
و سکوت فدراسیون نیز بر آن دامن زده است. 
تسنیم در ادامه نوشت: اخیراً بحثی به عنوان 
حکم کمیته اخلاق یا داشتن پرونده در این 
کمیته درباره افراد و جریان های مختلف مطرح 
شده و ابهامات زیادی را به وجود آورده است، 
این که با استفاده از عنوان کمیته اخلاق ـ که 
فدراسیون  دیگر  قضائی  رکن های  همچون 
انتقادهای زیادی به آن وارد است ـ در آستانه 
انتخابات رقبا را تهدید کنیم رفتار پسندیده ای 
نیست، تکلیف برخی افراد که پرونده و حکم 
دارند و وارد کارزار انتخابات شده اند روشن است 
و مشخصاً شرایط حضور در فدراسیون را ندارند، 
اما تعمیم دادن آن به همه افراد جای تعجب 
گر پرونده ای از ماه ها یا سال های گذشته  دارد. ا
در این کمیته یا استیناف وجود دارد و باز مانده 
است، چرا به آن رسیدگی و تکلیفش مشخص 
کمیته  نشده است؟ این که به یک باره بحث 
اخلاق از سوی فردی که در ائتلاف شکست 
خورده و بار دیگر مجبور به بازگشت به آغوش 
ح شده  کنان ساختمان سئول شده ، مطر سا
است، نیز جای تعجب دارد. چرا این افراد در 
مورد کسانی که در دوره گذشته رد صلاحیت 
کنون به صحنه انتخابات آمده اند  شده اند و ا
چیزی نمی گویند؟ دامن زدن به برخی موارد که 
ک می خورد  پرونده آنها ماه  ها یا سال  هاست خا
چه معنایی دارد؟ سکوت فدراسیون این باور را 
تقویت می کند که برخی در تلاش هستند با به 
میان آوردن نام کمیته اخلاق رقبا را از میدان 

به در کنند تا فضا برایشان مهیا شود. 
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در روزهای پایانی ثبت نام انتخابات فدراسیون فوتبال 

کمیته اخلاق؛ اسم رمز حذف رقبا 

گفتوگو

و  استقلال  پیشکسوت  فریبا  بهتاش 
کارشناس فوتبال در مورد عملکرد آبی های 
پایتخت در نیم فصل اول رقابت ها صحبت 

کرد. 
   تیم استقلال نیم فصل اول بیست و 
چهارمین دوره لیگ برتر را با ایستادن در 

رتبه دهم جدول رده بندی به پایان برد!
مشکلات بارها، بار ها و بار ها گفته شده، 
و  تغییر  است.  نبوده  شنوایی  گوش  اما 
داد  خ  ر اول  فصل  نیم  در  که  تحولاتی 
برای هر تیم دیگری هم به وجود می آمد 
چنین سرنوشتی را به دنبال داشت و حتی 
ممکن بود بدتر از این هم شود. در بازی 
با سپاهان هم با توجه به بضاعتی که تیم 
که  کسی  گرفت، آن  داشت نتیجه خوبی 
اختلاف  با  باید  استقلال  می کند  تصور 
یا  می داد  شکست  را  سپاهان  گل  چند 
به راحتی صاحب ۳ امتیاز می شد، درک 
درستی از فوتبال ندارد. سپاهانی که یکی 
است،  برتر  لیگ  تیم های  آماده ترین  از 
ساختار باشگاهی آن از همه رقبا بهتر است، 
بازیکنان بسیار خوبی را در اختیار دارد، 
استقلال  برابر  خوردنش  شکست  قطعاً 
فعلی انتظار زیادی بود. فوتبال خوبی را 
از استقلال در بازی با سپاهان دیدیم و 
امیدواری به هواداران دادند، چون در 
گر  مجموع بهتر از سپاهان بازی کردند و ا
دقت بیشتری می کردند امکان برنده شدن 
گل اول روی  بود. مسعود جمعه بعد از 
است  هم  ملی پوش  که  یوسفی  اشتباه 
گر  صاحب موقعیتی خیلی خوبی شد و ا
یک ثانیه دیرتر و با زاویه بهتر به توپ ضربه 
می زد، استقلال ۲ بر صفر پیش می افتد 
و احتمال آنکه برنده شود به شدت بالا 

می رفت. 
   به نظر شما وضعیت استقلال در نیم 

فصل دوم چگونه خواهد بود؟
متأسفانه برخی می گویند سپاهان روز 
خوبی برابر استقلال نداشته در حالی که 
موسیمانه آنالیز خوبی از حریف داشت و 
به بازیکنان انتقال داده بود، برای همین 
اجازه خلق موقعیت به سپاهان در نیمه 
اول داده نشد و همین موضوع آنها را عصبی 
کاپیتان و  گرفتن  که منجر به اخطار  کرد 
سرمربی سپاهان در اعتراض به داوری 
شد، در حالی که آنها از اینکه گل خورده 
بودند و نمی توانستند حمله کنند به تنگ 
جمعه  گر  ا باشید  مطمئن  بودند.  آمده 
کمی دیرتر به حالت درافت با زاویه بهتر 
به توپ ضربه می زد و استقلال به گل دوم 
می رسید یکی از بهترین تیم های فعلی لیگ 
کتور امتیازی  را شکست می داد که الان با ترا
برابر دارد و دوم است. سپاهان در هر پستی 
دو بازیکن خوب دارد، استقلال کم کم به 
گذشته بازمی گردد، بهتر  روز های خوب 
تمرین می کند و با رفع مصدومیت ها در نیم 
فصل دوم تیم بهتری می شود. ضمن اینکه 
گر بازی در ورزشگاه آزادی بود مطمئناً  ا
استقلال برابر سپاهان برنده می شد، چون 

حمایت چند برابری هواداران را داشت. 

فریبا:
استقلال کم کم به 

روز های خوب گذشته 
بازمی گردد

پیروزی یاران حدادی 
 در بازی حساس هفته 

هفته  بازی های  ادامه  در  ایسنا: 
شانزدهم لیگ برتر بسکتبال مردان ایران 
که دیروز )دوشنبه - 1۷ دی 140۳( در حال 
پیگیری است، تیم نفت آبادان موفق شد 
در حساس ترین دیدار این هفته با نتیجه 
۷۹ - ۷0 مقابل شهرداری گرگان به پیروزی 

دست یابد. 
و  تیم  دو  مهره  پر  ترکیب  به  توجه  با 
گردان حماد سامری  شرایط جدول، شا
این  بازی  مهم ترین  مخدومی  صالح  و 
 ، هفته را برگزار کردند که در پایان این دیدار
گردان  جنگ بر سر رتبه سوم جدول را شا
حماد سامری با برتری پشت سر گذاشتند. 
نفت آبادان بازی رفت را نیز ۸0 - ۸۲ با 
برتری پشت سر گذاشته بود و به این ترتیب 
مقابل شهرداری گرگان دبل کرد. نفت با 
در اختیار داشتن ستارگانی چون حامد 
حدادی، سعید داورپناه، آرن داودی و امیر 
صدیقی و همچنین برخورداری از امتیاز 
میزبانی، به دنبال این بود که با پیروزی 
در این بازی رتبه سوم خود را حفظ کند 
که موفق به انجام این کار شد. شهرداری 
گرگان نایب قهرمان فصل قبل لیگ هم 
که این روزها روند خوبی را طی می کرد، 
با وجود در اختیار داشتن ستاره هایی 
کاپیتان تیم ملی(،  چون ارسلان کاظمی )
مبین شیخی )پوینت گارد تیم ملی(، پیتر 
همچنین  و  میرزایی  میثم  گریگوریان، 
»رایان بواترایت« آمریکایی، نتوانست در 
این دیدار خارج از خانه کاری از پیش ببرد. 
در پایان این دیدار سعید داورپناه با کسب 
، ۵ ریباند و ۶ پاس گل، ستاره تیم  1۸ امتیاز
نفت آبادان بود. بهترین بازیکن این دیدار 
اما ارسلان کاظمی، کاپیتان تیم شهرداری 

گرگان بود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

شریف سرمربی تیم فوتسال بانوان سایپا:

گزارش سازمان لیگ فوتسال شائبه برانگیز است

احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان 
گفت: این ها عزیزان و بچه های ما هستند 
و وقتی گریه ورزشکار خودمان را دیدم، 

گریه کردم. 
   نرم افزاری 

بیست  پایان  از  پس  دنیامالی  احمد 
ملی  کمیته  عمومی  مجمع  چهارمین  و 
پارالمپیک اظهار داشت: قبل از هر چیز 
سالروز درگذشت جهان پهلوان تختی را 
تسلیت عرض می کنم و امیدوارم جامعه 
و  پهلوانی  روحیه  از  تاسی  با  ورزشی 
جوانمردی مرحوم تختی برای عزتمندی 
مردم عزیز ایران افتخارآفرینی بیشتری 
داشته باشند. یکی از مهم ترین بحث ها 
در مجمع عمومی کمیته ملی پارالمپیک، 
بحث منشور پارالمپیک است. وی تصریح 
کرد: اقدامات حوزه نرم و حوزه اجرایی را در 
حال تدوین هستیم تا یک توجه عمیق تر 
به جامعه معلولین و توان یابان داشته 
باشیم. بر اساس اعداد و آمار سازمان ملل، 
سازمان های جهانی و حتی پژوهش هایی 

که در مرکز آمار صورت گرفته است؛ بین 
کم  1۵ درصد در جامعه جهانی با  10 تا 
توان ها و معلولیت های مختلف مواجه 
و  انواع  مختلف  معلولیت های  هستیم. 
اقسام خود را دارد و متاسفانه هر چقدر 
به سمت پیشرفت  فناروی می رویم، نوع 
جامعه  در  نیز  جدیدی  معلولیت های 
حادث می شود و دولت خود را موظف 
به اقدامات تامینی و مسائل درمانی و 

بهزیستی می داند. 
   معلولین 

کرد: در  وزیر ورزش و جوانان تصریح 
حوزه ورزش اعتقاد داریم که عملکرد ما 
گر با بحث  در حوزه کم توانان و معلولین ا
المپیک زمستانی سنجیده شود، عملکرد 
گذشته  بسیار درخشانی در چهار دهه 
که عموماً در بخش  داشتیم. چه زمانی 
فعالیت  پارا  ورزش  حوزه  در  جانبازان 
می کردیم و چه حالا که بحث جانبازان با 
وجود گذشت چهار دهه از زمان جنگ یک 
شرایط ویژه تر برای بحث توان یابان داریم. 

برای ما مهم است،  که  بنابراین چیزی 
بحث منشور پارالمپیک است و باید همه 

توجهات را در سطح جامعه ببریم. 
   مهندسی 

کرد: در حوزه نظام  دنیامالی تصریح 
مهندسی، طراحی فضاهای زیستی، حوزه 
فضای  و  ساختمان ها  و  شهری  فضای 
اداری باید به سمتی برویم که به معلولین 
و توان یابان بیشتر توجه کنیم. در حوزه 
جلسات  گرفتیم،  که  تصمیماتی  ورزش 
تخصصی حوزه ورزش پارا را در دستور کار 
داریم. انشاا... در سال آینده سه رشته 
از  و  داریم  اسلامی  کشورهای  در  را  پارا 
حالا نشست های خود را برگزار می کنیم و 
امیدواریم نتایج خوبی را به دست بیاوریم. 
همه اقدامات منتج به بازی های آسیایی 
گویا است که بحث پاراآسیایی را  ۲0۲۶ نا
خواهیم داشت. این تعهد را از طرف جامعه 
ورزش اعلام می کنم که انشا... بچه های 
پاراآسیایی  در  را  درخشانی  نتایج  شما 

گویا رقم خواهند زد.  نا

   اختلاف 
وزیر ورزش در پاسخ به سوال خبرنگاری 
که وزارت ورزش به اختلاف حسین رسولی 
فدراسیون  رئیس  حدادی  احسان  و 
که منجر به حذف قهرمان  دوومیدانی 
خواهد  است  شده  کشورمان  جوان 
گفت: این ها عزیزان و بچه های ما  کرد، 
گریه ورزشکار خودمان  هستند و وقتی 
کردم. این موضوعات در  گریه  را دیدم، 
جامعه ورزش نباید به وجود بیاید، اما 
وقتی به وجود می آید نیز نباید به عنوان 
کید کرد: حتماً  حاشیه قلمداد شود. وی تا
رسیدگی خواهیم کرد. ما در دوومیدانی 
خودش  که  داریم  فدراسیونی  رئیس 
قهرمان المپیک بوده است و در این رشته 
افتخارآفرینی  کشور  برای  سال  سالیان 
کرده است. قطعاً قدر تک تک بچه های 
خود را می دانیم؛ چرا که این بچه ها باعث 
عزتمندی ما می شوند. همه تلاش ما این 
که بچه ها در بازی های آسیایی و  است 

المپیک موفق باشند. 

 رقابت پرسپولیس و الاتحاد عربستان 
بر سر یک بازیکن

طبق اعلام روزنامه الوطن پرسپولیس و الاتحاد عربستان 
بر سر جذب هافبک تاجیک که قیمتش ۶00 هزار دلار است 
در رقابت اند. آمادونی کمالوف نام ستاره تاجیکستانی است 
که طبق اعلام سایت Goalti تاجیکستان مورد توجه باشگاه 
الاتحاد عربستان است تا جایی که لوران بلان این بازیکن را 
تایید کرده است و سران الاتحاد در تلاش اند او را در زمستان 
جذب کنند. سایت الوطن هم این خبر را تایید کرد و نوشت: 
هم باشگاه الاتحاد و هم باشگاه پرسپولیس به جذب کمالوف 
علاقه دارند. این بازیکن ۲1 سال دارد و قیمتش ۶00 هزار دلار 
است. الوطن نوشت که هم باشگاه پرسپولیس و هم الاتحاد 
عربستان سخت در تلاش اند تا این بازیکن تاجیکستانی را که 
در تیم استقلال این کشور بازی می کند جذب کنند. کمالوف 
توانایی بازی در پست وینگر چپ و راست را دارد. او در فوتبال 
اسپانیا هم به میدان رفته است و از سال ۲0۲۳ به کشورش 

برگشته و برای تیم استقلال بازی می کند. 

مشکل استقلال برای پرداخت پول 
موسیمانه چیست؟

آفریقایی  باشگاه استقلال برای پرداخت پول سرمربی 
خود با مشکلی روبه رو شده و در حال تلاش برای رفع آن 
است. مطالبات پیتسو موسیمانه عقب افتاده و او از طریق 
زودتر  بود  استقلال خواسته  باشگاه  از  مدیربرنامه هایش 
مطالباتش پرداخت شود. پیگیری های تسنیم نشان می دهد 
باشگاه استقلال دو بار از طریق یکی از صرافی ها برای انتقال پول 
به بانک های کشور آفریقایی اقدام کرده، اما هر دو بار برگشت 
خورده است. با توجه به مشکل پیش آمده، مسئولان استقلال 
از موسیمانه خواسته اند شماره حساب از یکی از کشورهای 
حوزه خلیج فارس یا کشوری از اروپا را بدهد. موسیمانه خواستار 
پرداخت پول به حسابش در آفریقای جنوبی شده ولی باشگاه 
استقلال اعلام کرده امکان انتقال پول به این کشور وجود ندارد. 
با این حال مسئولان استقلال بابت این موضوع نگرانی ندارند و 

گفته اند به زودی این مشکل را حل خواهند کرد. 

تشریح آخرین وضعیت پنجره 
نقل وانتقالاتی پرسپولیس

پنجره  گفت:  پرسپولیس  باشگاه  بین الملل  امور  مدیر 
ک  نقل و انتقالاتی باشگاه باز بوده و سامانه TMS که ملا
عمل باشگاه، فدراسیون و فیفا محسوب می شود، آماده 
پذیرش تقاضاهای ما است. امیرعلی حسینی در خصوص 
آخرین وضعیت پنجره نقل و انتقالاتی پرسپولیس، اظهار 
داشت: آخرین موردی که به واسطه آن پنجره نقل و انتقالات 
پرسپولیس بسته شد، مربوط به نبیل باهویی بود. مطالبات 
این بازیکن را فیفا از محل درآمدهای باشگاه نزد خود، 
پرداخت کرد. در واقع فیفا می دانست این تعهد انجام شده 
ولی روال کار باید انجام شود و در نتیجه باشگاه نامه ای را 
به فیفا ارسال و پرداخت مطالبات را بر اساس رسیدهای 
پرداختی اعلام کرد. وی ادامه داد: نبیل باهویی نیز در نامه 
گانه به فیفا اعلام کرد مطالبات را دریافت کرده است.  جدا
در پی این موارد، فیفا نامه ای را به فدراسیون فوتبال ایران 
ارسال و اعلام داشت؛ باشگاه پرسپولیس برای انجام امور 
نقل وانتقالاتی خود مشکلی ندارد. پس از آن در مراجعه به 
TMS )سیستم تطبیق انتقال فدراسیون جهانی  سیستم 
فوتبال یا FIFA Transfer Matching System( متوجه اختلال 
در آن شدیم. نامه ای برای فیفا ارسال کردیم و دلیل این امر را 
جویا شدیم. آن ها یک پاسخ کوتاه ارسال و در آن اعلام کردند؛ 
این یک خطای)ERROR( سیستمی است و برای انجام نقل 
و انتقالات مشکلی وجود ندارد. حسینی خاطرنشان کرد: 
پس از دریافت این پاسخ در مراجعه مجدد به سامانه، ایراد 
برطرف شده و مشکلی وجود نداشت و ندارد. در حال حاضر 
نیز این سیستم روزانه چک می شود. برای ما و فدراسیون 
ک است چون امور نقل و انتقالاتی از  سیستم تی اِم اس ملا
طریق آن انجام می شود و همین حالا هم فعال است. مدیر 
امور بین الملل باشگاه همچنین در ارتباط با روند انجام امور 
مربوط به اخذ مجوز حرفه ایی، عنوان داشت: بارگذاری مدارک 
مرحله به مرحله صورت می گیرد و به طور مداوم با کمیته صدور 

مجوز در ارتباط هستیم. 

دنیامالی: از گریه رسولی گریه کردم 

سرمربی تیم فوتسال بانوان سایپا گفت: گزارشی که سازمان لیگ فوتسال برای شکایت 
تیم فولاد هرمزگان و پالایش نفت آبادان به کمیته انضباطی ارائه کرده، شائبه برانگیز است. 
فاطمه شریف روز دوشنبه در گفت وگو با ایرنا درباره دیدار هفته گذشته تیمش با پالایش نفت 
آبادان، اظهار داشت: هفته گذشته مقابل تیمی بازی داشتیم که مدافع عنوان قهرمانی 
کله تیم از سال گذشته و جذب  است و امسال هم با هزینه هایی که کرده و با حفظ ۹0 درصد شا
بازیکنان جدید به دنبال تکرار قهرمانی هستند. بازیکنانم در دیدار با این تیم بازی خوبی را 
به نمایش گذاشتند. از عملکردشان بابت اینکه نهایت تلاش خودشان را کردند تا امتیاز کامل 
را کسب کنیم، راضی هستم. وی افزود: با وجود اینکه در زمین تیم پالایش نفت آبادان مدافع 
عنوان قهرمانی بازی کردیم و در هفته های اخیر بازیکنان مصدوم داشتیم و حتی یک ضربه 
پنالتی نقطه اول هم از دست دادیم، توانستیم به تساوی برسیم. با ارائه یک بازی زیبا نشان 
دادیم که هدفمان کسب ۳ امتیاز و نزدیکتر شدن به عنوان قهرمانی است. سرمربی تیم سایپا 
عنوان کرد: تیم سایپا نسبت به سال گذشته کاملا تغییر کرده و فقط ۳ بازیکن از فصل گذشته 
در کنار ما هستند. با این وجود، عملکرد خوبی داشتیم و معتقدم شایسته کسب عنوان 
قهرمانی هستیم و نهایت تلاش مان را برای رسیدن به این مهم خواهیم کرد. وی ادامه داد: 
در حال حاضر شرایط در جدول مسابقات برای تیم ما و آبادان پایاپای است اما با اتفاقاتی 
که رقم خورد، برداشت ما این است شاید عده ای دوست ندارند تیم سایپا قهرمان شود. به 
طور مثال گزارشی که سازمان لیگ فوتسال بابت شکایت تیم فولاد هرمزگان و پالایش نفت 
که استفاده از 1۳ بازیکن در یک  آبادان به کمیته انضباطی ارائه کرده، شائبه برانگیز است، چرا
بازی و تغییر لیست بازیکنان در نیمه دوم بازی تخلف است. سرمربی تیم سایپا گفت: تیم ما 
تا پایان هفته دهم لیگ در مجموع ۵ کارت زرد دریافت کرده اما دقیقا در هفته یازدهم و در 
دیدار با فولاد هرمزگان 4 بازیکن ما کارت زرد و در بازی با تیم آبادان هم ۳ بازیکن ما کارت زرد 
دریافت کردند. شریف یادآور شد: علاوه بر محرومیت های پیش آمده برای بازیکنان تیمم در 
دیدارهای آتی، بازیکنی که در حین بازی کارت زرد دریافت می کند قطعا باید در ادامه همان 

بازی محتاط تر بازی کند که در این ۲ بازی تیم ما از این موضوع متضرر شد.


